

活動名稱 Event	巴拉圭天主教大學外賓來訪 Visiting from The Catholic University “Nuestra Senora de la Asuncion”, Paraguay
活動時間 Date	2015.10.05
參加人員 Participants	1. Dr. Narciso Velázquez Ferreira，巴拉圭天主教大學校長 2. 張秀蓉，教育部國際及兩岸教育司交流接待科專員 3. 李建怡，淡江大學拉丁美洲研究所研究生（隨行翻譯）
活動目的 Purpose	1. 促成與我大學學生交換及教師交流。 2. 洽談該校籌組華語研習團赴臺。 3. 與本校簽訂合作交流協議。 1. To seek more cooperation between students and faculty. 2. To discuss details about The Catholic University “Nuestra Senora de la Asuncion” selecting Chinese-learning group to Taiwan. 3. To sign MoU with Wenzao Ursuline University of Languages.
活動照片 Photos	<div style="text-align: center;">   </div> <p>▲ 周守民校長與巴拉圭天主教大學校長 Narciso Velázquez Ferreira 簽署兩校</p>

合作協議。

Dr. Shieu-ming Chou, President of Wenzao Ursuline University of Languages and Dr. Narciso Velázquez Ferreira, Rector of The Catholic University “Nuestra Senora de la Asuncion” signed MoU.



▲ 周守民校長致贈紀念品給巴拉圭天主教大學校長。
Dr. Shieu-ming Chou gave souvenir to Dr. Narciso Velázquez Ferreira.



▲ 周守民校長率領校內主管與巴拉圭校長合照。

Dr. Shieu-ming Chou and Wenzao faculty took group photos with Dr. Narciso Velázquez Ferreira





▲林潔國際長帶領巴拉圭校長參訪校園。

Dr. Kit Lam, Dean of the Office of International and Cross-strait Cooperation showed Dr. Narciso Velázquez Ferreira Wenzao campus.

備註
Note